

Ka Fuk Baptist Church Pre-School Parent Newsletter





Growth Learning Garden Jan 2025 · lesue 52

Address: Ground Floor, Fuk Lok House, Ka Fuk Estate, Fanling, NT

Tel: 26771696 Fax: 26773280 Website: http://www.kafuk.net Email: kafuk@biznetvigator.com













Witnessing the Journey of Growth

The inaugural issue of Ka Fuk's "Edutainment Garden" was officially released in early November this academic year! Through this issue of "Seedlings' Joy," we would like to share the functions and significance of this special publication.

"Edutainment Garden" is a paradise where children learn and play. Ka Fuk is exactly such a paradise, representing how every Ka Fuk child learns and plays at school every day-integrating learning into play and play into learning. We hope that through this publication, we can share with parents the vibrant and diverse campus life of Ka Fuk children, as well as the little details of school life. More importantly, we aim to showcase the fruits of their hard work in learning, allowing parents to experience their children's growth in kindergarten and take pride in their achievements.

Functions and Significance of "Edutainment Garden":

- 1. School Activities: Share activities organized by the school, such as festive events and special activities. Parents can learn about their children's participation and performance through photos of these events.
- 2. Learning Outcomes: Display and present children's achievements in various learning areas, such as project activities, outdoor visits, or field trips. Parents can also understand the goals and significance of these activities and appreciate their children's diverse learning experiences.
- 3. Home-School Collaboration: Encourage parents to use this publication to appreciate their children's progress and efforts, thereby gaining a deeper understanding of the school and their children. More importantly, it fosters homeschool collaboration, where parents and the school work together to actively participate in their children's learning and growth.
- 4. Community Interaction: Make good use of community resources, establish close ties with the community, and arrange diverse activities for children to broaden their horizons. Together, we care for children's growth.

We hope that every publication produced by the school will bring unforgettable memories to both children and parents. Let us witness the growth of our children together!



Chinese Culture Fun Fair Day

To promote traditional Chinese culture and allow children to learn and experience the essence of Chinese culture in various ways, the teachers conducted a two-week Chinese cultural learning activity with the children in August. The learning outcomes were showcased during a Chinese Cultural Fun Day. On the day of the event, both children and teachers dressed in traditional Chinese attire. Through activities such as the Great Wall maze, market experience, traditional Chinese snacks, traditional crafts, fun games, and Chinese rhythm music, the children were able to immerse themselves in the rich atmosphere and beauty of traditional Chinese culture.





Painting opera masks, making sachets, and crafting dough figures—there were so many exciting activities!

Game Zone



The traditional candy and coconut wrap we made ourselvestasted extra delicious!



The dim sum, cured meat, and salted fish were all created by us!



Archery, pitch-pot, and wooden arrow games—traditional Chinese games are truly unique!



Come along, let me show you the Great Wall maze we built!









Little Footprints of Growth

The children of the PN class are thriving and exploring at Ka Fuk, leaving behind little footprints of their efforts. a precious and

Each step forward is unforgettable part of their growth journey. Let's take a look at these cherished moments together!





The meals and snacks at school are so delicious!

New School Year, New Goals: Break through ourselves, one step at a time











We're back at school!

Let me "land" on the roll call wall first!









I love playing with toys with my friends the most!

PN Class has three spaceships -If you can do it, you can board the ship!







Let's do art and crafts together!

Music activities are full of joy -

The sensory wall is so much fun!

Different materials have different textures~







we play instruments and sing along!





There's so much to play with in the gross motor room -see how happy we are!







Advancing to the K3 class, we enhance children's creativity and problem-solving skills through comprehensive and balanced learning activities. We also nurture their curiosity and interest in learning, laying a solid foundation for their future education. Together, we are creating wonderful milestones for a smooth "transition from kindergarten to primary school"!

Develop Good Reading Habits 3 Communication is a Breeze



There's a "Golden House" in Books!



We love reading books together.



Let's Learn to Write Greeting Cards to Express Our Feelings!



Great Self-Management Skills

We Found Information About Rice in Books!



Wow! We Found China's Capital City, "Beijing".



We Work Together to Explore Light-Transmitting Materials!



Come and Enjoy Delicious Snacks!







This is the Sentence I Created!



We Love Playing Tabletop Games!



The Paper-Cuttings We Created!



Dance Training Inspires Our Unlimited Creativity!



Follow the Coach's Instructions for Different Physical Training!



Come and Enjoy the "K3 Band" Performance!



Check Out Our Firework Tubes!

Parent-Child Christmas

Ornament Design Competition
We held a Parent-Child Christmas Ornament Design Competition, where we

We held a Parent-Child Christmas Ornament Design Competition, where we selected the first, second, and third place winners from each of the four classes, along with awards for the Most Creative Design, the Most Eco-Friendly Design, and the Most Festive Christmas Spirit. The awards were presented during the Parent-Child Christmas Celebration in December. Now, let's take a look at the works from each class!



Parents Voices



· KI班 吳霈祁家長

暑假時需初對戒片還相當抗拒。感謝老師幫她作心 理建設,在如廁期間跟她聊天讓她放鬆心情,成功

小便又大大讚賞她,因此需初升K1 不久就順利戒片了! 尤記得老師在 電話中說: 「媽媽在家裏照顧妹妹 已很辛苦,我們會在學校多幫需初 一點!」這實在讓我切切感受到老 師對我們一家的愛與關懷。



K1班 蔡承佑家長

感謝校長同各位老師以及帕帕們的耐心同滿滿的愛意,令承佑不抗拒返學,從返學獨立換鞋會喊住叫媽咪,到現在能夠獨立自己穿鞋洗手等,也能在返課室經門〇時:笑哈哈對我揮手講拜拜。還有學校對承佑言語方面的關切,令我也十分暖心。每天進步一點點,積極開心又一天!再次感謝學校對承佑的關愛,願各位心想事成,萬事勝意,身體健康。

KI班 吳俊霖家長

致溫暖有愛,耐心負責的K1班老師:

非常感謝你們每個月辛勤的付出,讓後霖慢慢適應幼兒園的生活,離開父母融入群體。孩子小小的舉動和變化每每讓我感到非常驚喜。感激老師不僅教會了孩子生活技能,還傳授了他們正向品格和價值觀。常常在家中能聽到孩子喝幼兒園學到的歌曲,讚自己:「我做得到!」會和我分享在校園裡發生有趣的故事,從他〇中感受到了滿滿的快樂。



K1班 劉俊軒家長



好開心再一次加入這個大家庭,細仔俊軒正式入學了!霎時 間要放手讓孩子學習獨立,不僅孩子需要適應,媽媽都要陪 伴孩子一起適應。真的多謝校長、老師和姐姐們給俊軒的信 心及安全感,縱使還未完全適應,但看到俊軒漸漸地與老師 彼此建立關係、信任,的確令我感到學校是個有愛的大家 庭。在此衷心感謝校長、老師和姐姐們的悉心照顧和教導。

K1班 陳貝音家長



貝音是個樂天、開朗,而且主動表達自己意願的小朋友!而 且有很好的記憶力、經常提醒家人! 地比較喜歡吃水果、所 以當她想吃的時候,她會跟媽媽說:「媽媽,我想吃蘋果, 可以去買幾個蘋果嗎?我喜歡吃!」爸爸曾經說過:「如果 家裏開了空調,門窗記得關上啊。」所以每逢家人忘記了關 門窗,貝音總是幫我們關上門窗。媽媽答應她買一條公主裙 子給她,她也總是提醒媽媽:「媽媽,裙子寄來了嗎?」有 了貝音,家裏增添了很多歡聲笑語!期望她上幼兒園後,在 老師的教導下,學會更加規矩,繼續進步!

^{埃是小点的}K2班 岑欣渝家長



欣渝带我和姐姐參觀了她的成長遊學園。那天是學校中華 文化嘉年華,欣渝穿著中華服飾像導遊一樣介紹了她的學 校,還告訴我們裡面所有遊戲和景點都是她的校長、主 任、老師和同學設計的,還有家長和畢業生當義工,當日 我置身於欣渝成長的地方,感受到她快樂成長的軌跡。

K3班 關裕霏家長



莘莘學子,感恩霏霏有幸成為嘉福的一員,每日開心愉快上學去。轉 眼之間,霏霏已由PN晉升至K3的小女孩,全靠學校的教職員對阿霏的 <mark>愛,看着她每天快樂成長,心裡滿是感恩。不久以後,霏霏便要升讀</mark> 小學了,但在這裡遇見的人和事,必成為她日後的美好◎憶。

K2 班 趙愛嘉家長



進入K2的學習已經多個月了,這也是愛嘉在嘉福浸信會幼兒園大 家庭的第三年!這是一個充滿學術氛圍和愛的地方。十分感謝校 長和各位老師辛勤的付出!

K3班 陳諾謙、K1班 陳諾妍家長



感謝學校安排的各種活動日和戶外學習,通過節日活動及參觀 令諾謙和諾妍從中學習及體驗,真的獲益良多!亦欣賞學校課 程的編排,諾謙和諾妍在家經常唱詩歌、唸唐詩,感謝校長及 各位老師的教導,讓孩子在校園裏愉快地學習。

K2班 鄧簡晞、PN班 鄧簡遙家長



這個學期是我們一家引頸期盼的學期,因為妹妹終於能跟著姐 姐一起踏入校園,參與團體生活。從一開始的大哭找媽媽到現 在能牽著姐姐的手進學校,再跟媽媽説love u, bye等,這些轉變 都是因為學校師長耐心陪著她適應校園作息,給孩子初離開家 的安全感,讓她慢慢具備離開照顧者也能信任老師,相信自己 能做的到的各種心智練習。而賴賴在學校的第3個年頭,也是持 續受到各位師長的愛心灌溉,謝謝有您們一起為孩子建構幸福 的幼兒生活。主恩常在!

K3班 陳信知家長



不經不覺來到K3,感謝幼兒園 上下對信知的愛和照顧,讓她 在幼兒階段學習良好的自理能■ 力和互愛的精神,在學校裡學! 習基督的愛・願主的愛常常園 繞校園內的每一位!

K3班歐芷彤家長



孩子在學校生活、成長, 放學會分享每天在學校的 事:老師教他們做什麼 事、和同學一起玩等,感 謝老師和校長的教導。

K3班 梁允呈家長



轉眼間到了K3,意味着還有一年時 光在校園生活,每天允呈都開心上 學,從沒有害怕上課。感謝校長、 老師、姐姐的照顧,都是您們努力 的成果!

K2班 馬曦朗家長



感謝嘉福校長,老師 及姐姐,令曦朗顺利 適應K2校園生活,每日 放學都會告訴我們在 學校的趣事,又比之 前喜歡寫字及閱讀, 真的感覺大個仔了! 希望曦朗繼續有一個 愉快的校園生活。

K3班 甘玥澄、PN班 甘詩嵐家長

今年小女兒詩嵐也加入了嘉福浸信會幼 兒園的大家庭。每天和姐姐玥澄一起上 學,看見她們慢慢的長大,而且十分喜 **愛校園生活,心裏滿是感恩。在此感謝** 校長、各位老師、姐姐們的悉心照顧和







編輯小組:黄美心校長、梁婉琪老師、蘇嘉盈老師、袁慧盈老師、譚芷凝老師、施靖妍老師、謝紀穎老師、曾萃欣老師